
Styrelsemöte Jägareförbundet Kronoberg Länsföreningen 

Torsdag 7/12 2023 

Ryssby gymnasiet 

1) Ordf Ewert Frisk öppnade mötet. 
2) Mötet godkände föreslagen dagordning. 
3) Ordf gjorde en kor a ad genomgång av föregående 

styrelseprotokoll. 
4) Janica Sörestedt från Studiefrämjandet presenterade både sig 

själv som kontaktperson för Kronobergs län och exempel på vad 
Studiefrämjandet kan hjälpa ll med. E  exempel som nu görs 
e  pilotprojekt llsammans med Älmhults kretsen är en 
utbildning i styrelsearbete, kan även göras som utbildning i 
valberedningsarbete som exempel. Det finns även möjligheter 
a  kunna låna utrustning för olika ak viteter, hjälp med lokaler 
och lokalhyra samt annonser o.s.v.  Janica kan hjälpa ll med 
viss del administra vt arbete också vid kurser och evenemang. 
Vik gt a  vi gör verksamhetsplaner vilka kan användas av 
studiefrämjandet för underlag ll a  söka statsbidrag. För a  
hålla studiecirkel i egen regi så är det obligatoriskt med 
grundläggande cirkelledarutbildning hos studiefrämjandet. 
Kontaktuppgi er, Janica Sörestedt, telefon: 073-4161439, mail: 
janica.sorestedt@studieframjandet.se  

5) Verksamhetsplaner som inte är inskickade ll Maria måste göras 
inom det snaraste. Samt ak viteter 2024. 

6) Åbogens jaktsky ebana, Elias föredrog förutsä ningarna för a  
kunna godkänna jaktsky ebanan som provbana för 
jägarexamen. Styrelsen beslutade a  godkänna jaktsky ebanan 
som provbana för jägarexamen. 

7)  Gemensamma kretsårsmöten 15/2 2024, förslag ll föreläsare 
Lars Björk som varit den drivande i a  hantera svinfebern i 



Fagersta. Elias kontaktar Lars för a  stämma av a  det är 
möjligt. 

8) Länsföreningens årsstämma, onsdagen 3e april klockan 19.00. 
Plats ej beslutad. 

9) Ordf redogjorde för ekonomin genom resultat och 
balansräkning per 28/11 2023, visar e  översko  på 109,000: -. 
Ordf är den enda i styrelsen som idag kan teckna föreningen, e  
arbete med a  få någon ll som kan göra de a är en prioritet. 

10) Rapport från Elias: Rävspillnings inventeringen måste öka vi 
behöver ha in många fler prover från de flesta kretsarna. E  
annat arbete är hur vi når fler medlemmar och a  vi har rä   

11) kontakt uppgi er. 6-7/3 2024 är det 
viltundersökarinstruktörs utbildning på Öster Malma. Vilka 
övriga utbildningar e erfrågas från kretsarna 2024?. 
Informa on angående svinfebern i Fagersta där man kunnat 
minska det begränsande område, och man går in i en avlivnings 
fas på kvarvarande beståndet i det avgränsade området.  

12) Rapport från Ordf: Vik gt med medlems engagemang och 
deltagande på möten och kurser, Perspek v 2030 kommer e  
ny  möte i januari 2024 här är det vik gt a  vi som medlemmar 
är med från början så det inte blir en tjänstemannaprodukt. 
Medlemsantalet är på e  slu ande plan. Fågelholkar är 
beställda och leverans i vårkanten. 

13) Inga övriga frågor. 
14) Nästa styrelsemöte: 2024-01-18, Klockan 18.30. Lokal 

Huseby. 
15) Ordf förklarade mötet avslutat. 

 
 


